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Jõgeva Linnavolikogu ja
Linnavalitsus

õnnitlevad Jõgeva linna elanikke
linna 66. sünnipäeval!

7. mail viibis Jõgeval kaitseminister Margus Hanson, kes lubas
toetada Jõgeva Ühisgümnaasiumi keldris oleva lasketiiru vastavalt
kaasaja tingimustele välja ehitamist ja taaskasutusele võtmist
ning Kaitseliidu Jõgeva Malevale kuuluva laohoone probleemidele
lahenduse leidmist.

Tänavune  aasta on eriline Jõgevamaa spordiloos. Spordiklubi
Tähe esindusvõistkond, noortevõistkonnad ja naiskond pälvisid
Eesti meistri tiitli.  Esindusvõistkonnal oli see juba seitsmes kord
meistriks tulla. Hiljuti viibisid neli võidukat spordiseltskonda
Jõgeva linnavolikogu esimehe Raul Kulli ja linnapea Viktor Svjatõ-
ševi vastuvõtul. Sportlasi tunnustati rahalise preemia ja suve-
niiridega. Praegu mängivad mitmed Tähe esindusvõistkonna liik-
med Eesti koondise koosseisus Šveitsis maailmameistrivõistlustel,
kus on saavutatud juba 3 võitu.

Jõgeva haridusasutustes tehakse
suvel rohkem kui 3,8 miljoni krooni
eest remonti

Soome Vabariigi Kaarina linnavolikogu esimees hr Matti Ranne
võtab Jõgeva linnapealt vastu maali, mille autor on Jõgeva
Kunstikooli õpilane Birgit Piiling.

Varsti lähevad õpilased suve-
vaheajale ning just see on kõige
õigem aeg õppehoonete re-
mondiks. Kokku saab linn prae-
guse seisuga haridusasutuste
remontimiseks kulutada 3,8
miljonit krooni.

Jõgeva abilinnapea Aare Olgo
rääkis, et Jõgeva Gümnaasiumi
remonditöödeks on sellel aastal
ette nähtud 2,4 miljonit krooni, mil-
lest 2 miljonit krooni on riigi finant-
seering. Selle raha eest loodetak-
se välja vahetada kesküttetorus-
tik, kanalisatsioon ja elektrisüs-
teem.Tegemist on kapitaalremon-
diga, kuid siiski osalisega, sest see
ei hõlma tervet koolimaja.

Korda tahetakse teha ka mõned

klassiruumid. Mõte on selline, et
kui ühes ruumis hakatakse midagi
tegema, siis remonditakse see
ruum lõpuni ära, mitte nii, et tehak-
se igas ruumis natuke. Suvel te-
hakse korda ka spordimaja katus.

Jõgeva Gümnaasium sai  lava-
tehnika jaoks  riigilt 530 000 krooni.
Selle raha eest on plaanis muret-
seda aulasse korralik võimendus.

Jõgeva Ühisgümnaasiumi jaoks
on tänavu remondiraha ette näh-
tud üsna vähe. Suvel saavad esi-
mese korruse põrandad uue PVC-
katte.

Lasteaias Rohutirts saadakse
tänavu nii kaugele, et kõik aknad
saavad vahetatud. Varem on sa-
muti üksikuid aknaid vahetatud,

kuid suvel viiakse see töö lõpuni.
Samuti remonditakse  kahe las-

teaiarühma tualett- ja pesuruu-
mid. Remonditöödeks Rohutirtsus
on ette nähtud 605 000 krooni linna
ja 200 000 krooni riigi raha.

Lasteaias Karikakar on kavas
suvel täielikult korda teha üks sõi-
merühm, see tähendab kolm eri-
nevat ruumi.  Korda tehakse ka
personali tualetruumid. Kui raha
jätkub, tahetakse ära  remontida
ka saali põrand.

Jõgeva muusikakoolis vaheta-
takse tänavapoolsed aknad.

Ehitustöödega kõigis haridus-
asutustes loodetakse valmis saa-
da uue kooliaasta alguseks.

EVA KLAAS

Viimane koolikell on abiturien-
tidele helisenud ja praegu tee-
vad noored eksameid. Varsti
saavad nad kätte lõputunnis-
tused ning kool ongi läbi. Oma
mõtetest ja tunnetest kooli lõ-
petamisel olid Linnalehele
nõus rääkima  kolm abiturienti
– Priit Põdra Jõgeva Gümnaa-
siumist, Priit Someler Jõgeva
Ühisgümnaasiumist ning Ivo
Kiis Jõgeva Täiskasvanute
Gümnaasiumist.

Mis meenub positiivsena
kooliaega meenutades?

Priit Someler: Kümnendas olid
meie klassis ainult poisid. ETV
näitas Wikmani poisse ja meiegi
samastasime end nendega. Tõe-
line rahulolu tekib siis,  kui saan
kõrgkooli sisse.

Esile võiks tõsta eesti keele
õpetajat Helge Maripuud, kes eri-
lise visadusega meid temaatilisi
kavasid tegema pani ja üldse rahu
ei andnud.

Priit Põdra: Nagu ikka jäävad
meelde kooliajast just need sünd-
mused, mis ei ole seotud niivõrd
tavalise koolipäevaga, vaid mille-
gi argipäevast erilisemaga. Juhtu-
nud on nii palju ja huvitavat ning

meenutamisväärset, et praegu on
see lihtsalt märksõnaline virr-
varr, millele elu ja aeg loodetavasti
selgepiirilisust toob. Proovid ja
etendused Liblikapüüdjatega, 12.
klassi avaaktus esimese klassi
juntsudega – kunagi olin ise sama-
sugune. Samuti meenuvad rebas-
te ristimine, reedesed mälumän-
gud, koosviibimised klassikaaslas-
tega ja palju muud.

Ivo Kiis: Meelde jäid väga head
õpetajad ja tore direktor. Meeldis,
et õpetajad olid alati väga vastutu-
lelikud ja võtsid meid nagu omasu-
guseid. Meie kooli plussiks on, et
siin saavad edasi õppida ka need,
kellel on haridustee mingil põh-
jusel pooleli jäänud. Töö ja pere
kõrvalt saab õppida, ei ole vanuse-
piiranguid. Meie diplomit aga tun-
nustatakse.

Millised on tulevikuplaanid?
P. P: Enne ei oska midagi öelda,

kui pole saabunud kurjakuuluta-
vad punktid mingist meie elukäiku
niivõrd-kuivõrd määravast asu-
tusest. On ainult unistused, lootu-
sed ja soovid.

Tallinnasse peibutaks vist ainult
üks kool. Tartu oma aeglase rüt-
miga sobib rohkem, kuid eks näis.

P. S: Pärast gümnaasiumi tuleb

minna sõjaväkke. Aga muidu olen
plaaninud õpinguid jätkata Tal-
linna Tehnikaülikoolis elektrooni-
ka vallas, aga kas see ka õnnestub,
sõltub lõpueksamite tulemustest.

I. K: Ega ei oskagi täpselt öel-
da, huvitavaid mõtteid ja huviala-
sid on palju. Eks täpsemalt selgub
siis, kui kool läbi. Olen mõelnud
õppida midagi sellist, mis on
seotud käelise tegevusega.

Milliseks kujuneb teie suhe
Jõgevaga pärast gümnaasiumi
lõppu?

P. P: Vend jääb meie kooli õppi-
ma. Sõbrad, õpetajad, kodu – kõik
jääb justkui siia. Ainult ise peab
kahjuks vist minema.  Aga nagu
armastab meie vene keele õpetaja
Helju Metsa öelda, et minge, aga
tulge tagasi. Eks ma sisimas
loodangi sedaviisi käituda.

P. S: Kuna vanemad on ehitanud
Jõgeva kanti maja, siis hakkan
käima siin tihti. Kui Jõgeva pakub
sobivaid töökohti, siis miks ka mit-
te siin tööl käia.

I. K:Kindlasti jääb side Jõge-
vaga alles, siin elavad minu lä-
hedased, sõbrad ja tuttavad. Siin
on ka maamaja. Ega ei raatsigi
siit kuhugi kaugele minna.

EVA KLAAS

Abituriendid teevad eksameid ja
mõtlevad tulevikule

FOTOD: ANATOLI MAKAREVITŠ

FOTO: KALLE PINT

Ootame Teie osavõttu 31. maist 6. juunini
toimuvatest   sünnipäevapidustustest.

Jõgeva Ühisgümnaasium on
osalenud ja osaleb PHARE
CBC 3+3 Veeprojektis. Sel-
le käigus sai alguse kesk-
konnaalane koostöö Valke-
ala Gümnaasiumiga Soo-
mest, kus projektijuhiks on
direktor Keijo Hulkkonen.

Valkeala õpetajad on külas-
tanud meie kooli traditsioonilist
keskkonnanädalat ja tutvunud
meie maakonna loodusobjek-
tidega. Sellel kevadel (6.-8. 05)
osalesid meie kooli õpilased
Maria Orb, Marja-Liisa Roos,
Kristi Sobak, Liina Sobak, Mar-
ta Makarevitš ja Kadi Kork-
mann Valkeala keskkonnalaag-
ris. Loodame, et sügisel käivi-
tub COMENIUSE keskkonna-
projekt “AQUA VITAE”. Selles
projektis osaleb peale Valkeala
Gümnaasiumi ja Jõgeva Ühis-
gümnaasiumi veel Landsbergi
Gümnaasium Saksamaalt.
Projekti raames on kavas mit-
mesugused veeteemalised
uuringud, loomingulised tööd,
laagrid ja seminarid. Projekti
kestvus on kolm aastat, töökee-
leks inglise keel.

SILJA VÕSASTE,
Jõgeva Ühisgümnaasiumi

vanemõpetaja,
772 2802
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Mänguväljakust

Kampaania “Majad
värviküllaseks” 2004
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Hea kaaslinlane Linnavolikogu istungite materjalid
JÕGEVA LINNAVOLIKOGU
18. istung toimus 29. aprillil
2004.

Volikogu 21 liikmest osales
istungil 14.

1.  Kinnitati Jõgeva Kunsti-
kooli arengukava aastateks
2004-2008. Arengukavaga on
võimalik tutvuda Riigi Teataja
elektroonilises andmekogus ja
Jõgeva linna veebilehel (http://
www.jogevalv.ee).

2.  Tehti otsustus Betti Alve-
ri Muuseumi avamiseks ja
Betti Alveri maja, Jaama 3b
Jõgeva linn, renoveerimise
lõpetamiseks. Otsuse kohaselt
peab linnavalitsus koos siht-
asutusega Betti Alveri Fond ta-

gama, et B. Alveri 100. sünni-
aastapäevaks oleks Jõgeva lin-
nas avatud Betti Alveri Muu-
seum. Selleks tuleb linnavalit-
susel tagada Betti Alveri maja
renoveerimis- ja sisustustööde
lõpetamine hiljemalt 1. no-
vembriks 2006. Nimetatud kuu-
päevast antakse maja üürile
sihtasutusele Betti Alveri Fond,
kes saabki korraldama  muu-
seumi toimimist.

3.  Tehti otsustus linnavara
– koolihoone asukohaga Aia
34, Jõgeva linn – renoveeri-
mise plaani, eelarve ja rahas-
tamiskava väljatöötamiseks.
Otsuse kohaselt peab linnava-
litsus nimetatud hoone säilita-
miseks ja paremaks ärakasu-

tamiseks välja töötama hoone
renoveerimise plaani, eelarve
ja rahastamise kava ning esi-
tama sellekohased dokumendid
ja otsuste eelnõud volikogu juu-
nikuu korralisele istungile.

4. Kinnitati Jõgeva linna-
vara valdamise, kasutamise
ja käsutamise kord uues re-
daktsioonis. Nimetatud kord ra-
kendub alates 1. juulist 2004.
Tutvuda on võimalik ka Riigi
Teataja elektroonilises andme-
kogus ja Jõgeva linna veebile-
hel.

5. Nimetati Jõgeva linna
esindajad Eesti Linnade Lii-
tu. Nendeks valiti volikogu
esimees Raul Kull ja linnapea
Viktor Svjatõšev.  Neid asen-

davad aga saavad vastavalt
vajadusele volikogu aseesi-
mees Meelis Pauklin ja abilin-
napea Aare Olgo.

6. Päevakorrapunkti “Mitme-
sugust, informatsioonid” juures
kuulati ära linna esindajate in-
formatsioon Jõgevamaa Oma-
valitsusliidu koosolekutest. Lin-
na põhimääruse ettevalmista-
mise töögrupi poolt esitati et-
tepanekud põhimääruse täien-
damiseks, samuti kuulati ära
ka linnapea informatsioon linna
delegatsiooni visiidist Soome
Vabariiki Kaarinasse.

JAAN JÄRV,
Jõgeva Linnavolikogu

kantseleijuhataja
776 6560

Veerand Jõgeva linna elani-
kest on noored vanuses kuni
kakskümmend aastat. Kooli-
des õpib 1700 õpilast, kes an-
navad linnale nooruslikku
elevust ja sära. Alles olime
tunnistajaks   traditsioonili-
sele viimase koolikella üritu-
sele, nn tutipäevale, praegu
on käsil eksamid ja varsti
kooli  lõpetamine.

Nii, nagu puud  annavad
käest kätte  tuult, nii annavad
inimpõlved edasi teatepulka. Ja
ikka jääb alatiseks nii, et ühed
on väljalennupakul ja teised al-
les lävepakul.

Tuult tiibadesse, noored,
õppige aga igal võimalusel eda-
si. Head teadmised pakuvad
kaasaegses huvitavas maail-
mas palju võimalusi.

Eesti Panga konverentsil mõ-
ni nädal tagasi oli võimalus
kuulata Soome endise peami-
nistri Esko Aho kõnet. Targa
mehena ja palju maailma näi-
nud inimesena oli tal kuula-
jatele paljugi öelda. Ühe näite
tema kõnest tooks meeleldi esi-
le. Ühel seminaril küsis kaas-
maalane tema käest, mis võiks
olla tulevikus Soome NOKIA?
Esko Aho oli palunud seepeale
võtta peegel ja vaadata peeglis-
se, ehk teisisõnu on selleks ini-
mene.

Tõesti, inimene ongi uuen-
duste väljamõtleja ja elluviija.
Mida rohkem on meil hea hari-
dusega, laia silmaringiga,
uuendusi ellurakendavaid ette-
võtlikke inimesi, seda kiirem on
meie areng ja seda konkurent-
sivõimelisemad me oleme. Alus-
tada tuleb aga ikka  iseendast.

Kodulinna hea käekäigu ja
arengu nimel on vajalik linna-
kodanikel linna tegemistesse
aktiivsemalt  sekkuda. Võima-
lusi selleks on piisavalt: volikogu
saadikute, linnavalitsuse amet-
nike, linna eelarve koostamise,
arengukavade, linna veebilehe
kaudu jne.

Tänaseks oleme aga  jõud-
nud olukorrani, kus volikogu ko-
misjonide tööst võtavad osa
vaevalt pooled liikmed ja pole
mingi ime, kui kohale tuleb alla
poole koosseisust ning komisjon
pole otsustusvõimeline. Linna
arengukava osas avaldavad
arvamust üksikud linnakoda-
nikud ja linna eelarve ei huvita
kedagi.

Meie kodulinnal on raske,
maakonnal  on raske. Tulubaas
väike ja probleeme kuhjaga.
Riik arendab nelja keskuse
ideed, koondab maakondades
üha enam töökohti ning ehitab
uhkeid hooneid suurematesse
linnadesse. Riigivõim tsentrali-
seerub ja  kaugeneb vähehaa-
val oma rahvast.

Oleme jõudnud selleni, et mõ-
ned ministeeriumi ametnikud ei
tunne isegi oma kodumaa
geograafiat.

Kogu selle veidi pessimist-
likus toonis jutuga tahan ikka
ja jälle jõuda selleni, et me pea-
me ise ennast aitama. 18. mail
olid koos linnas tegutsevad
ettevõtjad, et otsida lahendusi,
kuidas üksteisele abiks olla.
Poolteist aastat linnapeana
ametis olnuna on mul tekkinud
võimalused pakkuda ettevõtja-
tele kontaktivõimalusi nii siin
kui sealpool lääne- ja idapiiri.

Linna sünnipäeval on saabu-
mas viie põhjamaa linna dele-
gatsioonid. Järjekordne  või-
malus kontaktide sõlmimiseks.

Juuni keskpaigas saabub Soo-
me  Kaarina linna kolmesadat
ettevõtjat ühendava klubi esin-
dus  jne.

Igal aastal tekib uusi firmasid
ja uusi töökohti. Pakume väl-
jastpoolt tulnutele ca 1500 töö-
kohta ja meilt käib mujale tööle
1200 inimest. Linnaeelarve tu-
lud suurenevad vähehaaval
iga aastaga.

Meil on toredaid saavutusi
spordis, kultuuri ja hariduse
valdkonnas. JSK Tähe saa-
vutas sel aastal neli Eesti
meistritiitlit. Kuni 15 aastaste
ja kuni 19 aastaste noorte, nais-
te ja meeste võistkonnaga. Ees-
ti koondise koosseisus sõitis
Šveitsi MM-le  13 Jõgeva noor-
meest.

Äsja olid lõpuaktused Jõgeva
Kunstikoolis ja Jõgeva Muusi-
kakoolis. Meil on väga head
huvikoolid ja igati vahvad õpe-
tajad, kes laste loomupärast
andekust  arendavad.

Taas oli koos klubi, kuhu kuu-
luvad need inimesed, kes elasid
Jõgeval enne 1938. aastat. Sai-
me ka esimesed nende jõgev-
laste paberile pandud mäles-
tused tollest perioodist.

Ettevõtlike inimeste poolt kor-
raldatav Kesk-Eesti Mess tõi
Jõgevale hulgaliselt inimesi
lähemalt ja kaugemalt, nii liht-
said maainimesi kui kõrgetel
ametipositsioonidel olevaid po-
liitikuid.

Kommenteerin põgusalt 11.
mail Vooremaas ilmunud
majandusajakirjanik Raivo
Sihveri artiklit, kes ebakom-
petentselt võrdleb  Eesti Raud-
tee ja Jõgeva Linnavalitsuse
suhteid Andrese ja Pearu oma-
dega, kus pooled ei saavat
omavahel kokkuleppele, sest
mõlemad tahavad linna läbiva
raudtee alla oma jalakäijate
tunnelit ehitada.  Tunnel on
hädavajalik, et inimestel oleks
ohutu raudteed ületada. Eesti
Raudteega ei aja me aga
mingit erinevat poliitikat, vaid
me toimetame mõlemad ühise
eesmärgi nimel, inimeste
turvalisuse nimel. Linnavalit-
sus on esitanud  projekti euro-
raha saamiseks uuringutele,
mis hõlmavad mitte ainult
perspektiivset tunneli-, vaid
kogu raudtee-äärset kaubave-
dude maa-ala ning Estakaadi
tänavat läbimurdega linna
lõunaservas olevale Toominga
tänavale.

Lõpetamiseks sobivad endi-
se kultuuriministri Margus
Allikmaa sõnad Jõgeva linnale:
“Üks linn on nii vana või noor,
kui hoogsad või hoota on linna
rahva mõtted.”

Toredat suve soovides
VIKTOR SVJATÕŠEV,

linnapea
776 6500

Jõgeva linn on teinud mär-
kimisväärseid kulutusi laste
mänguväljakute rajamiseks.

Üheks suuremaks ja kuluka-
maks objektiks on kahtlemata
lasteaia Rohutirts õuel asuv
väikelaste (koolieelikute) män-
guväljak.

Meil on heameel näha, kui
lasteaia õuele tulevad mängi-
ma ümbruskonna emmed-is-
sid oma pisipõnnidega, kelle
lahkudes jääb mänguväljak
maha puhtana, kiiged-mängu-
majad tervetena, lilled kasva-
ma ning puud murdmata.

Paraku on seesama õu saa-
nud lemmikkohaks ümbrus-
konna järelvalveta lastele (ka
koolieelikutele), kes kasutavad
lasteaiahoovi ratastega kihuta-
miseks, turnimiseks, kiikedega
trikitamiseks, jõuharjutuste
sooritamiseks jne, mistõttu on
purunenud kahe kiige kinnitus-
kett, lõhutud mängumajad,
murtud taimi jne.

Et tegemist on lasteaia män-
guväljakuga, siis vahendite

tellimisel-projekteerimisel on
arvestatud koolieelikute kasvu
ja kaalu ning vajadustega.

Meie lasteaia töötajate ühine
palve on kõigile lastevanemate-
le: vaadake, kus teie lapsed
õuesoleku ajal viibivad ja mille-
ga tegelevad ning rääkige neile,
et lasteaia hoov on mänguko-
haks lastele, kes ei käi veel koolis.

Koolieelikuid  ootame lasteaia
õuele mängima ainult koos täis-
kasvanud saatjaga, kes vastu-
tab lapse tegevuse ja turvalisu-
se eest, sest ka seal ei puudu
ohud, mida väikelaps ise hin-
nata ja vältida ei oska.

Ainult ühiselt tegutsedes saa-
me säilitada kõige väiksematele
linnakodanikele võimaluse män-
gida  puhtas, mõnusas ja ohutus
ümbruses. Ärgem laskem lõh-
kuda ja olematuks muuta seda,
mida nii kaua ootasime ja vaja-
likuks pidasime!

LIIVI NOODLA,
Lasteaia “Rohutirts”

juhataja
772 2931

Mänguväljakust Läbi raskuste ja rõõmu
“Läbi raskuste ja rõõmu, läbi
nelja aastaaja... kaugemale,
kõrgemale minna soov”, laula-
vad esimese klassi õpilased
oma kooli, Jõgeva Ühisgümnaa-
siumi, laulu. Et aga jõuda ku-
hugi välja, selleks tuleb alusta-
da algusest. Esimese klassi
õpetajana tahaksin lugejatega
jagada mõningaid mõtteid esi-
mese kooliaasta olemusest.

Esimene kooliaasta on lapse
edasises arengus eriti määrav, sa-
mas ääretult raske nii vaimselt
kui füüsiliselt.

Õpetaja teeb oma võtetega sel-
geks mitte ainult tähtede, numb-
rite tundmise või häälikuanalüüsi
oskuse, vaid selgitab välja iga
lapse taju, tähelepanu ja mälu ise-
ärasused.  Lapse arengut hindan
esimeses klassis jooksvalt vaat-
luskaardi alusel ja kaks korda aas-
tas vastava pilootuuringu abil.
Edasine jääb õpetajate, laste ja
nende vanemate koostööks.

Iga päev omandatavaid uusi
teadmisi õpitakse kasutama nii lä-
bi ainetunni kui ka läbi klassi- ja
koolivälise tegevuse  – mängudes,
teatris, võistlustel, konkurssidel
joonistades, lauldes, tantsides.

Koos klassikaaslastega on põnev
näitemängu teha, osaleda loome-
konkurssidel, sportmängu mängi-
da, osaleda võistlustel, ekskur-
sioonidel. Sellistel ettevõtmistel
kujuneb õpilastel harjumus iga uus
teadmine kasutusele võtta.

Mõned säravamad hetked minu
lõpetava esimese klassi õpilaste
tegemistest.

Ants Marten Prii mängis males
kuni 14-aastaste seas maakonnas
endale välja 2. koha, Lõuna-Eesti
piirkonnas 4. koha ja vabariigis 14-
17. koha, Aana-Liisa Kaste saavu-
tas esimese koha “Väikese mõtte
võistluse” vabariiklikus voorus,
Jörgen Raja võitis pronksmedali
XIV JC kevadjooksul. Tänukirju
ja meeneid-medaleid on jagunud
esimese klassi õpilastele koolisi-
seste konkursside ja võistluste
võitmise eest tantsu- ja stiilipäe-
val, “Laululinnul 2004”, ainenäda-
lal, spordivõistlustel. Kohe on aga
ukse ees suvi ja pikk puhkuseaeg,
et siis taas sügisel uue hooga jät-
kata kooliteed juba teises klassis.

ILME KRAANER,
Jõgeva Ühisgümnaasiumi

1. klassi õpetaja
772 2802

Linnavalitsuse aprilli- ja maikuu
istungite materjalid
19. aprilli istungil:

1. määrati Jõgeva Linnavalit-
suse hallatavate koolieelsete
lasteasutuste juhatajatele põhi-
palk;

2. määrati Jõgeva Muusika-
kooli direktorile ja tema asenda-
jale ning Jõgeva Kunstikooli ju-
hatajale põhipalk;

3. vaadati läbi Jõgeva Linna-
volikogu määruse eelnõu “Jõ-
geva Lasteaia “Rohutirts” ja
Jõgeva Lasteaia “Karikakar”
teeninduspiirkonna kinnita-
mine” ja otsuse eelnõu “Jõgeva
Gümnaasiumi arengukavasse
muudatuste sisseviimine”;

4. võeti seisukoht Piiri 1c hoo-
ne kasutusvalduse osas;

5. kinnitati ametikohtade loet-
elu majandustegevuse registri
toimingute tegemiseks;

6. anti kirjalik nõusolek ehitise
tehnosüsteemide muutmiseks
Vaike Õunapile, Lembit Orava-
le, Dmitri Zajatsile ja Dagni
Saagile;

7. väljastati ehitusluba akt-
siaseltsile Eesti Energia ja osa-
ühingule Secolo;

8. lõpetati 2 isiku hooldus;
9. määrati hooldaja 2 isikule;
10. kuulati informatsiooni

Euroopa parlamendi valimise
ettevalmistamisest;

11. tunnistati edukaks Jõge-
va linna staadioni projekteeri-
mistööde teostamise pakkumi-

ne ja Jõgeva Lasteaed “Rohu-
tirts” hoone, asukohaga Rohu 8,
akende vahetamise pakkumine;

12. määrati Jõgeva Linnava-
ra juhataja põhipalk;

13. määrati Jõgeva linna hal-
latavate kultuuriasutuste juha-
tajate põhipalk;

14.kinnitati Jõgeva linna hal-
latavate kultuuriasutuste tööta-
jate töötasustamise alused ja
kuupalga alammäärad;

15. otsustati reservfondist ra-
ha eraldamine Jõgeva linna
jaanitule ettevalmistus- ja läbi-
viimiskulude katteks;

16. anti nõusolek avaliku üri-
tuse korraldamiseks Jõgeva
Kultuurikeskusele;

17. otsustati Viktor Svjatõševi
välislähetusse saatmine;

18. kuulati informatsiooni Jõ-
geva linna põhimääruse uue re-
daktsiooni läbivaatamise ko-
misjoni kokkuvõtetest.
3. mai istungil:

1. anti kirjalik nõusolek ehitise
tehnosüsteemide muutmiseks
Vilma Harkmanile, Jüri Tam-
mele, Martin Malmile ja Na-
dežda Kalbinale;

2. väljastati ehitusluba Jõge-
va maavalitsusele ja aktsia-
seltsile Vooremaa Teed;

3. väljastati kasutusluba jaa-
mahoone-kauplusele Raudtee
väljak 1, jaamahoone-kaupluse
Raudtee väljak 1 gaasitorusti-

kule ja ehitise Turu 3c kasuta-
mise otstarbe muutmisel;

4. tunnistati kehtetuks Jõge-
va linnavalitsuse 16. mai 2000
määrus nr 4 “Jõgeva linna tur-
gudel ja tänavatel kauplemise
eeskirja kinnitamine”;

5. anti nõusolek avaliku üritu-
se korraldamiseks mittetulun-
dusühingule Jõgevamaa Äri-
klubi;

6. vaadati läbi Jõgeva Güm-
naasiumi arengukava muutmi-
se projekt;

7. otsustati reservfondist raha
eraldamine spordiklubile “Tähe”
ja Eesti Saalihoki Liidule;

8. vaadati läbi Jõgeva Linna-
volikogu otsuste eelnõud “Lin-
navara võõrandamine otsus-
tuskorras”, “Jõgeva linna üld-
planeeringut täpsustava kütte-
majanduse alase teemapla-
neeringu koostamise algatami-
ne” ja “Jõgeva linnas Tamme
tn 7 krundi detailplaneeringu
koostamise algatamine”;

9. anti arhitektuursed ja ehi-
tuslikud lisatingimused osa-
ühingule ASTROL Suur tn 91a
ja 93 hoonete rekonstrueerimi-
seks ning Olavi Lindsalule Kal-
da tn 12b elamu projekteerimi-
seks;

10. anti projekteerimistingi-
mused Sven Lillemägile Suur
tn 60 elamu rekonstrueerimi-
seks;

11. otsustati Jõgeva linnas
hoonete värvimise kampaania
“Majad värviküllaseks” korral-
damine;

12. otsustati maa (Roosi 1)
ostueesõigusega erastamine;

13. määrati kindlaks elamu
Heina 2 ehitisealune ja selle
teenindamiseks vajalik maa
korteriomandi seadmiseks;

14. lõpetati 7 isiku hooldus;
15. määrati hooldaja 9 isikule.

5. ja 6. mai istungil:
1. muudeti Jõgeva linnavalit-

suse 23. veebruari 2004 korral-
dust nr 72 “Jõgeva linnale täis-
mõõtmelise staadioni ja sinna
juurde kuuluvate ehitiste pro-
jekteerimiseks projekteerimis-
tingimuste andmine”;

2. vaadati läbi Jõgeva Linna-
volikogu määruse eelnõu “Jõ-
geva linna ehitusmääruse keh-
testamine” ja otsuse eelnõu
“Jõgeva linna 2003. a eelarve
täitmise aruande kinnitamine”;

3. kinnitati alaeelarved;
4. täiendati Jõgeva linna põ-

himääruse projekti;
5. vaadati läbi Jõgeva Linna-

valitsuse struktuur ja palga-
määrad.

HELENA STEPANOV,
Jõgeva Linnavalitsuse

arhivaar-asjaajaja
776 6512
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Noorsootöö
rahastamisest Jõgeval

Jõgeva Avatud Noortekeskus, liikuv ja muutuv
Nelja kuu eest aastaseks saa-
nud Jõgeva Avatud Noortekes-
kus on andnud oma töötajatele
hea kogemuse näha kõrvalt
probleeme, mis seotud nii noor-
te kui vanemate inimestega
meie linnas.

Keskusega algust tehes ei osa-
nud me loota sellist hulka noorte
poolt tulevat infot nende vajadus-
test, probleemidest ja huvidest,
mida lihtsa lapsevanemana ei
pruugigi kogeda. See annab aga
hea võimaluse teha väike kokku-
võte aasta jooksul talletatud infost
ning seada sihte tulevikuks.
Nemad ja meie?

Teada on, meie seas elab hulk
eri rahvustest inimesi. Kodus
vene keelt kõnelevad noored, keda
ema-isa omal ajal eesti koolidesse
panid, on tänaseks sirgunud juba
keskkooli-eelikuteks ning saavad
siinse eluga ilusasti hakkama.

Hullem on lugu eesti rahva eel-
arvamuste ja sallimatusega. On
ju eelpool mainitud noored oma
rahvusomaduste järgi elavamad,
aktiivsemad, kiirema kasvuga
ning ärritustele reageerimagi ag-
ressiivsemad. Konservatiivsele ja
flegmaatilisele eestlasele üpris
tundmatu maa. Tundmatu aga
hirmutab. Meid üllatab, miks ei
leia väga paljud vene kodukeelega
lapsed tegevust huvihariduses Jõ-
geval. Kas selle põhjuste üle on
keegi ka aru pidanud? Kas on tegu
nende laste kannatamatuses, kul-
tuurigruppi mittekuulumise tun-
des või pere rahapuuduses. Igal
juhul on hea, et paljud neist lastest
ja noortest on leidnud tee meie
juurde, tunnevad ennast siin kodu-
selt ja on igati  nõus ka erinevates
projektides  osalema.
Noored on hukas?

Üldiselt hirmutab täiskasvanuid
ja  eriti vanemaid inimesi  kogu
noorsugu. Kaasneb nendega ju
alalõpmata probleeme, liikumist,
riske ja katsetusi. See kõik kuu-
lubki täiskasvanuks saamise juur-
de. Ei saa aga öelda, et noored on
hukas ja parandamatud, ammugi
lihtsalt tülikad. Aasta jooksul ole-
me kogenud hämmastavat ava-
meelsust teismeliste poolt. Tihti
räägitakse probleemidest, millega
koju ega kooli ei julgeta minna. Kü-
simus on seega tihti just teises poo-
les. Kas meie, täiskasvanud, oska-
me hinnata noorte usaldust ja sa-
ladusi? Kas oskame või viitsime
noori kuulata ning midagi ette võt-
ta nende probleemidega ilma noori

alandamata ja häbistamata?
Ka meie noortekeskuse majas

on näha, et pere probleemid pee-
gelduvad lapsel. Alati ei ole sel-
leks  vanema eeskuju, vaid tihti
lihtsalt hoolimatus lapse käekäigu
vastu ning sellest tingitud  tähele-
panuvajadus.

Muidugi on medalil kaks poolt
ja tihti elu hammasrataste vahele
jäänud täiskasvanu on lihtsalt või-
metu andma oma lapsele tuge ja
hoolitsust, kui ta iseendagagi hak-
kama ei saa.

Noortekeskus on või vähemalt
peaks olema vaba aja veetmise
koht, kus ei pea kinni pidama ran-
gest kooli- või kodurežiimist. See
on koht, mis on ehk mõne lapse
jaoks ainus paik peale tänava, kus
saab vabalt liikuda, võib-olla ka
veidi kõvemat häältki teha, ennast
lihtsalt välja elada joostes, palli
mängides, sõpradega või ka neut-
raalse täiskasvanuga suheldes.
Omalt poolt on noortekeskuse töö-
tajad teinud kõik, et paljude jaoks
peavalu tekitavad noormehed eel-
kõige mõtlema panna. Igaüks oma
meetodiga oleme neist pigem liit-
lased kui vaenlased kasvatanud.
Koostöö on meie jaoks märksõna,
mis omab enam perspektiivi kui
käsk ja keeld.
Millal küll oma maja?

Aia tänava koolimaja tulevik,
kus ka noortekeskuse ruumid paik-
nevad, on pikemat aega üpris hä-
gune.  Kas koolimajja tuleb sisse
remont ning kuhu kolib noorte-
keskus, pole siiani selge.

Teadaolevalt vajab maja kapi-
taalremonti, sealjuures mitte
ainult klasside seinad-laed, vaid
väljavahetamist vajab  kogu elekt-
risüsteem, küttesüsteemid, vee-
värk, aknad. Katki on võimla põ-
rand, kus breigipoisid veel viima-
seid treeninguid teevad. Ees sei-
sab võimla sulgemine, mille tõttu
langeb ära ka pallimänguvõima-
lus. Breikaritel jääb üle kasutada
treeninguteks aulat või otsida en-
dale uus koht.

Aia tänav 34 maja on suur, hoo-
mamatu ja sopiline, klassides puu-
dub hubasus. Küll on ruumid noor-
tekeskuse stardiajaks enam-vä-
hem sobivad. Ei tule kõne alla või-
malus, et saaksime ühiskondlikel
alustel värvata kolm inimest val-
vesse igal tööpäeval kella 14-18.
Meie maja klassiruumides käib
sügisest kevadeni ringide töö, klas-
siruumis on arvutid, aulas käivad
tantsutreeningud.

Kas leiab linn võimaluse eral-
dada noortekeskuse jaoks oma-
ette osa maja linnapoolses tiivas
või saame siiski tulevikus oma
maja?

Enamuses Eesti linnades on
noortekeskuste käes linnavalit-
suste poolt hallatavad oma ma-
jad, seda sooviksime edaspidi ka
meie. Siis jääksid ära paljud prob-
leemid maja teiste rentnikega
ning omaksime täit ülevaadet
noorte tegevusest majas. Olemas
on vastutust võtta sooviv grupp
täiskasvanuid, kes töötavad noor-
tekeskuses ilma palgata või paa-
risaja krooni eest kuus. Olemas
on tahe hankida raha erinevate
projektide ning samuti ruumide re-
mondi jaoks. See töö on pidev ja
käib tulemuslikult terve aasta.  Ja
peamine: veel on olemas noori, kes
ütlevad: me tahame, et meil oleks
noortekeskus! Seni aga seisab
meie ees küsimus, kui kaua ja mil-
lise perspektiiviga on võimalik ja
oleme valmis  noortega töötama?
Mida oleme teinud?

Meil tegutseb  klaasi- ja portse-
lanimaali ring, meisterdamise
töötuba ja koolivaheaja videoring,
juhendajaks Sille Raidvere, ek-
sootiliste rahvapillide ring, juhen-
dajaks Heleriin Elmend, tüdru-
kute tantsuring, juhendajaks Ave
Lääne. Mängida on saanud laua-
tennist ja koroonat, poiste omal
algatusel on tehtud korvpalli- ja
breigitreeninguid. Nii suvel kui tal-
vel viime läbi üritusi ja laagreid
ka väljaspool maja. Vastlapäeval
toimus talilaager Laiusel ja Jõge-
val, mai esimestel päevadel olid
projekti Kodumetsapäevad 2004
raames metsaistutustalgud Pura-

vikul ja Kuristal. Kesk-Eesti Messil
said mudilased kätt proovida kivi-
de-käbide maalimisel ning tüdru-
kute eestvõttel tegime ka näomaa-
linguid. Veebruaris toimus meie
majas noorte maakondlik projek-
tijuhtimise koolitus.
Mida toob suvi?

Eelviimasel koolipäeval, 3. juu-
nil on  Jõgeva ANKi Värvipidu
Piiri pargis, õhtul  disko noorte-
keskuse aulas. Juuli alguseks ole-
me plaaninud meie noorte osavõtu
Värska tantsulaagrist. 16.-18. juu-
lini toimub juba traditsiooniks
kujunenud Näki ja Neptuni suve-
laager Kuremaal ning  30. ja 31.
juulil  Sookolli rabaretk Endla
rabas.

Osalesime ka rahvusvahelises
noorsootöös – organiseerisime
Jõgeva noorte osavõtu 3-nädala-
sest laagrist Mercator Summer-
camp 2003, mis toimus Saksamaal.
Ka sel suvel ootame 12-15 aastasi
Jõgevamaa noori laagrisse.
Projektid ja raha?

Juba aasta oleme aktiivselt osa-
lenud projektirahade taotlemisel
ja see töö on hakanud üha enam
vilja kandma. Raha oleme saanud
vaid ürituste ja ringide töö  korral-
damiseks. Meie rahastajateks on
olnud Jõgeva Linnavalitsus iga-
aastase tegevustoetusega, pro-
jektirahasid oleme saanud hari-
dus- ja teadusministeeriumist,
keskkonnainvesteeringute fondist
ning kultuuriministeeriumist.
Jätkub töö noorsoovahetuseks
bürooga Euroopa Noored.

SILLE RAIDVERE,
Jõgeva Avatud

Noortekeskuse tegevjuht
5809 1121

Jõgeva Avatud Noortekeskuse eestvedajate toimekas kollektiiv:
Kaisu Püvi, Sille Raidvere, Aleksei Borodin, Piret Sturm ja Krista
 Püvi.

Taas, kui aknaid peseb vihm
ja väljas sügistuulgi uitab...

...saab õpilasomavalitsus igal
aastal hoo sisse.

Meie koolis on kombeks valida
alates kaheksandast  klassist kaks
õpilast õpilasesindusse. Sel õppe-
aastal kuulub õpilasomavalitsusse
20 liiget. Igal sügisel saab iga ÕOV
liige kõigepealt koolituse, kuidas
asju korraldada ja eesmärke seada
ja lõpuks valitakse juhatus.

Juba neljandat aastat valiti pre-
sidendiks mind. Alguses arvasin,
et sel aastal ei suuda ma ülesan-
nete kõrgusel olla, sest XII klass
on vaja lõpetada. Kokkuvõtteks
pean ütlema, et väga hull polnud,
aga järgmistel aastatel soovitan
abiturienti presidendiks mitte vali-
da, sest koolilõpetajal pole enam
nii palju aega ÕOV jaoks kui noo-
rematel.

Kui midagi otsustati, siis tehtud
see ka sai. Heaks näiteks võib tuua
meie kooli traditsioonilise ürituse
“Väike Piiga”, mida neli aastat on
korraldanud õpilasomavalitsus.
Tuleb öelda, et üritus on muutunud
aasta-aastalt paremaks. Mitu
aastat oleme olnud ka linna IV-VII
klasside Rannal toimuva laagri
sisustajad. Sel aastal tõime kooli-
ellu vaheldust kevade tervitamise
nädalaga. ÕOV liikmeid võib näha
paljude koolis toimuvate sündmus-
te organiseerijatena. Eriliselt ta-

haksin sel õppeaastal ÕOV tege-
lastest kiita meie kassiiri Annat,
kes hoidis meie rahaasjad korras.

Olles olnud neli aastat ÕOV pre-
sident, võin öelda, et õpilasesin-
dust on vaja igasse kooli. Esiteks
sellepärast, et aktiivsed noored
saaksid end eelkõige koolis teosta-
da, teiseks kaasneb noorte enese-
teostusega vahvaid üritusi, mis
muudavad koolielu rikkamaks.
Kolmas ja arvatavasti ka tähtsaim
on see, et on olemas ÕOV, kuhu
võib oma muredega tulla ja need
ära rääkida, kartmata edasirääki-
mist või konflikti õpetajaga. ÕOV
otsib lahendusi, sest tegu on ikkagi
õpilasesindusega, mille ülesandeks
on ka õpilaste huvide kaitsmine.

Kokkuvõtteks tahan öelda, et
meie ÕOVs on paljugi hästi, kuid
paremini saab alati. Mul on hea
meel, et olen saanud nii toredate
inimestega läbi gümnaasiumi-
aastate koos tegutseda.

Jõgeva Ühisgümnaasiumi Õpi-
lasomavalitsuse presidendi amet
andis mulle palju kasulikke koge-
musi. Tänu tegevusele ÕOVs ei ha-
kanud mul koolis kunagi igav, ik-
ka kippus aega väheks jääma.

ALO ALT,
Jõgeva Ühisgümnaasiumi
abiturient, ÕOV president

5153 9758

Mõeldes noortele

Inimühiskonda on läbi aega-
de saatnud suur voorus. Me
oleme vastuvõtlikud kõigele
uuele. Mõni rohkem, mõni
vähem. Eriti ilmekaks “lak-
muspaberiks” on koolinoo-
red. Neis on olemas opti-
mism, tormakus, isepäisus ja
vabameelsus. Tekib täiskas-
vanulik küsimus, kas on vaja
kogu aeg tundmatutes vald-
kondades ekselda? Me võime
selle üle filosofeerida, kuid
üks on kindel, noored jäävad
noorteks ja lähevad oma
teed. Pea ees tundmatusse,
pea ees uuendustesse.

Meie, noorsootöötajate üles-
anne peaks olema seda neile
võimaldada. Parim võimalus
on tuua noortele kodukohta
kätte  subkultuuride suurimad
häälekandjad – internet, kino,
muusika. Et nad saaksid sealt
ise ammutada oma visioonide
kohaselt, mis on neile vajalik ja
mis mitte.

Avalikud internetipunktid on
muutunud Jõgeva maakonnas
juba iseenesestmõistetavaks
nähtuseks. Ka muusika vald-

konnas toimub jõuline mur-
rang, toimivad muusikakoolid,
tegutsevad koolibändid,  ka
kontsertide hulk suureneb iga
aastaga. Diskode kõrvale hak-
kavad vaikselt ilmuma  hip-
hopi-, house-, dancehalli- peod.
Unarusse on jäänud võib-olla
filmikunst, kuid ka seda vald-
konda üritame lähitulevikus
populariseerida, tuues maa-
konna saalidesse pöffi-, tuden-
gi-, ja amatöörfilme.

Loodame, et kaugel pole see
aeg, kus enam ei pea  filme näi-
tama kooliseinale, vaid kus
keegi ettevõtlik inimene or-
ganiseerib Jõgeva maakonda
kaasaegse kino.

Töötame selle nimel, et noor-
tel oleks, mida teha, mida näha,
mida hingata. Kõik ei saabu
kiiresti, paljud muutused võ-
tavad aega. Kuid töö käib.

HEIGO TEDER,
Jõgeva Gümnaasiumi

huvijuht
5344 1478

Käesoleval aastal toetab Jõ-
geva Linnavalitsus õpilasüri-
tusi, samuti noorsootööga
tegelevaid mittetulundus-
ühinguid märkimisväärsete
summadega. Kui veel 2002. a
oli linnavalitsusel võimalik
toetada  õpilasüritusi, samu-
ti noorsootööd tegevaid mit-
tetulundusühinguid kokku 50
000 krooniga, siis käesoleval
aastal moodustavad need
toetussummad kokku juba
220 000 krooni.

5. mail  kinnitas linnavalitsus
vastava alaeelarve, seega saa-
me nüüdseks juba rääkida kin-
nitatud konkreetsetest toetus-
summadest.

Tegevustoetust otsustati
eraldada järgmistele otseselt
noorootööga  tegelevatele mit-
tetulundusühingutele:

MTÜ Jõgeva Avatud Noor-
tekeskus — 55 000 krooni

MTÜ Jõgevamaa Skautide
Ühing — 15 000 krooni

ELO klubi “Wictor” — 10 000
krooni

MTÜ Jõgevamaa Noorte
Kotkaste ja Kodutütarde Sõp-
rade Selts — 5 000 krooni

Lisaks toetatakse kultuuri-
keskuse huvialaringide ühise
suvelaagri läbiviimist 10 000
krooniga, noorte suvist töö-
laagrit 8000 krooniga, 1. sep-
tembri noorteüritust 10 000
krooniga. Peale selle eraldas
Linnavolikogu veel täiendavalt

18 900 krooni erinevate laste-
laagrite läbiviimiseks.

Lisaks ülalnimetatutele toe-
tab linnavalitsus kooliteatrit
“Liblikapüüdja”, koolide kevad-
ja sügislaagrite korraldamist,
Gümnaasiumi salongiõhtuid,
Ühisgümnaasiumis kahe maa-
kondliku konverentsi läbivii-
mist, ajaloolist linnajooksu ja
väiksemate summadega veel
paari ettevõtmist.

Hea meel on tõdeda, et lõ-
puks ometi on sel aastal kindlalt
rahastatud õpilaste kutse- ja
psühholoogiline nõustamine,
milleks linnavalitsus kulutab
kokku 44 800 krooni.

Uuendusena tuleb esitada
kuu aja jooksul peale projekti
lõppemist Jõgeva Linnava-
litsusele projekti aruanne, kus
kajastatakse projekti õnnestu-
mine ja rahaliste vahendite ka-
sutus. Aruande vormi kinnitab
peagi linnavalitsus. Aruandlust
ei nõuta nende ürituste kohta,
mis on juba toimunud või mille
rahastamiseks on vahendid
ette nähtud koolide alaeelar-
vetes.

Aruandluse nõue laieneb ka
toetust saanud kultuuri-, spor-
di- ja sotsiaaltöö valdkonna
ürituste ja projektide kohta.

ERKI TEDER,
Jõgeva Linnavalitsuse

haridustöö peaspetsialist
776 6506

Jõgeva Muusikakool saatis
sel kevadel teele 43. lennu.

Muusikaõpingud lõpetasid
meie koolis Liis Haagen (õpeta-
ja Sille Preiman), Reelika Kokla
(õp Signe Lang), Marika Pärn
(õp Jelena Golub) ja  Aleksei
Solovjov  (õp Margus Kask) kla-
veri erialal, Herle Pius ja Kadi
Lääne (õp Kersti Varrak) flöödi
erialal, Ago Niglas (õpetajad
Birgit Matson ja Ain Vald-
mann) klarneti erialal ning
Margit Maanre, Maarja Mirka
(õp Olga Tättar) ja Kristiina
Nagla (õp Eha Niglas) akordio-
ni erialal. Osa lõpetajaid  kavat-
seb muusikaõpinguid jätkata
kõrgema astme koolides Tartus
ja Tallinnas.

24. mail kell 16 tähistame
kontserdiga meie kooli asutaja
ja kauaaegse direktori Elvi
Kotkase 75. sünnipäeva, kuhu
ootame kõiki, kes soovivad
juubilari  õnnitleda.

Õppeaasta lõpetame laste-
kaitsepäeval, 1. juunil kell 15
kontsert-aktusega.  Juba 2. ja
3. juunil ootame uusi muusika-

Maikuus muusikakoolis
huvilisi konsultatsioonidele ja
sisseastumiskatsetele. Järg-
misel õppeaastal avame  laulu-
klassi, kuhu oodatakse 7-9-aas-
tasi lauluhuvilisi. Lisaks laul-
misele õpitakse selles klassis
ka noodikirja ja tehakse lähe-
mat tutvust ühe pilliga.

Laulu-mängukooli lõpu-
kontsert on 1. juunil kell 17.
Järgmisel õppeaastal on või-
malik ka uutel soovijatel liituda,
laulu-mängukooli sisseastu-
miskatseid ei ole.

Muusikakooli õpilastele ja
õpetajatele tuleb tänavune suvi
tegevuserohke, sest ees oota-
vad suvekoolid, mis järjest
enam populaarsust koguvad,
samuti toimub  laulupidu. Tä-
nan kõiki oma kooli muusikahu-
vilisi ja töökaid lapsi ning rõõm-
sameelseid teotahtelisi õpeta-
jaid, sest tänu nendele ei pea
me muret tundma oma kultuu-
ripärandi säilimise pärast.

KERSTI VARRAK,
Jõgeva Muusikakooli

direktori asendaja
772 1358
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Robert Vagner    5.  märts 2004
Geelia Köidam 10.  märts 2004
Carmen Torm 16.  märts 2004
Teresa Teder 17.  märts 2004
Marianne Kivimets 18.  märts 2004
Georg Lani    2. aprill 2004
Vaike Gea Laube 12. aprill 2004
Marcus Kruuleht 21. aprill 2004

Mai 2003
2. mai MARIUS  MICHELSON
16. mai MATTIAS ÕUNAPUU
18. mai VANESSA  GUTMAN
Juuni 2003
12. juuni ROMET  HANNULA
28. juuni ANNA-LIISA AAS
Juuli 2003
9. juuli KRISTJAN PEDOSK
10. juuli JOONAS PÄRTELPOEG
14. juuli KERMO  TRUHATŠEV
21. juuli JOOSEP  KATT
28. juuli ELISABET HEIN
29. juuli LAURA-LIISA KALLING
August 2003
3. august ANELLA LEHTLA
4. august ANDERO MÄGI
14. august MARII-ELYSE VIIN
15. august MARTIN BUREŠIN
19. august RANDO LEPIK
September 2003
9. september KATRE-LI VALLIMÄE
19. september MAGNUS  TRAKS
20. september RAUL  KUUSIK
24. september EERO  HEIMONEN
28. september MIHAIL  KALININ
Oktoober 2003
7. oktoober RAUNO PÄRTEL
21. oktoober ARTI PÕLDES

1. JUUNIL 2004 JÕGEVA KULTUURIKESKUSSE
JÕGEVA LINNAVOLIKOGU ESIMEHE JA
LINNAPEA VASTUVÕTULE KUTSUTUD

  LINNA NOORIMAD KODANIKUD
25. oktoober ANITA  ALGUS
29. oktoober TÕNIS KURE
November 2003
21. november VIVIANNE PENKOVA
28. november GRETLI KRUUS
Detsember 2003
18.detsember STELLA LÕHMUS

Jaanuar  2004
2. jaanuar DARJA  FILATOVA
7. jaanuar MARKUS JÕGI
7. jaanuar REIMO LAKS
24. jaanuar SANDRA ROOP
Veebruar  2004
19. veebruar ASKO KUZENKO
20. veebruar RINALDO KÕRGESAAR
24. veebruar KADRI SÄÄRITS
26. veebruar HELIS KIIS
Märts 2004
5. märts ROBERT VAGNER
10. märts GEELIA KÖIDAM
16. märts CARMEN TORM
17. märts TERESA TEDER
18. märts MARIANNE KIVIMETS
Aprill 2004
2. aprill GEORG LANI
12. aprill VAIKE GEA LAUBE
21. aprill MARCUS KRUULEHT

Kampaaniast “Majad
värviküllaseks” 2004
Eelmisel aastal linna sünnipäeva
ajal värvifirmade poolt värvitud
mängumajad (fotol) on tänaseks
lasteaedadele üle antud.

Juba kolmandat aastat järjest
korraldab Jõgeva Linnavalitsus
koostöös aktsiaseltsidega Eskaro,
AS Sadolin, Hermseal ja Vivaco-
lor hoonete värvimise kampaania
“Majad värviküllaseks”. Kampaa-
nias osalemise aluseks on nagu
eelmistelgi aastatel Jõgeva Lin-
navalitsuse arhitekti poolt väljas-
tatud või kooskõlastatud värvi-
pass või hoone projekt koos värvi-
lahendusega. Värvipassi saami-
seks peab hoone omanik esitama
Jõgeva Linnavalitsusele avalduse
ja selle tellima. Hoone omanik
võib värvipassi tellida ka enda
poolt valitud arhitektilt või kunst-
nikult. Hoone omaniku enda poolt
valitud arhitekti või kunstniku
käest tellitud värvipassi esitatak-
se Jõgeva Linnavalitsuse arhitek-
tile kooskõlastamiseks kahes
identses eksemplaris. Värvipassi
esitamisel saab alates 10. maist
kuni 30. septembrini 2004.a.  osta
jaehinnast 20% võrra odavamalt
järgmisi värve:

• VIVACOLOR ja TIKKURILA
fassaadivärvid EhitusGamma
kaupluses;

• AS ESKARO värvid Deco
Ehituskaubad, Trelexi ja Jõgeva
Majandusühistu ehitusmaterjalide

kauplustes;
• AS HERMSEAL värvid Jõge-

va Majandusühistu ehitusmaterja-
lide kaupluses;

• ES SADOLIN AS värvid AS
Valmeco kaupluses.

Selle aasta kampaania avaüritus
on kavas Jõgeva linna sünnipäe-
vaürituste raames 5.  juunil kell 11
linna kultuurikeskuse pargis, kus
värvifirmad tutvustavad erinevat
tüüpi värve ja huvilised saavad vär-
vimisalast konsultatsiooni spetsia-
listide käest. Selleks ajaks peaks
ka Sadolini ja Vivacolori poolt Jõ-
geva linnale kingitud värvidega kul-
tuurikeskuse pargis asuv laste
mänguväljak uue kuue saama. Ka-
vas on tunnustada  ka neid maja-
omanikke, kes on värvipassi alusel
oma maja juba värvinud.

Eelmise kahe aasta tublimad
värvijad, kes on kutsutud samal
päeval ka Jõgeva Linnavolikogu
esimehe ja linnapea vastuvõtule,
on järgmised: Eve Heljand (Puies-
tee 34), Karin Kuuslap (Kruusa 4),
Maimu Laumets (Allika 6), Maido
Mägi (Pargi 17), Ilmar-Aarend
Polli (Kalda 20), Astrid Schasmin
(Suur 74),Siivi-Anne Sõrmus (Aia
30), Rein Vask (Allika 12), AS Jõge-
va Ehitus (Suur 18a) ja OÜ Marike
Kaubandus (Suur 88).

ANNE ÖRD,
Jõgeva Linnavalitsuse

arhitekt 776 6535

Õhtukellad – Campane a sera
Jõgeva linna sünnipäeva
lõppkontserdil, mis toimub
väljakujunenud traditsiooni
kohaselt pühapäeva kesk-
päeval kiriklas, on seekord 6.
juunil kell 12.30 võimalik
kuulata triot koosseisus Arvo
Leibur (viiul), Terje Teras-
maa (vibrafon) ja Heiki Mät-
lik (kitarr). Nad esitavad
muusikat, mis on alguse saa-
nud kellade kõlast.

Kellamuusikat võib sageli
kuulda just Prantsusmaal, kus
küreed kutsuvad kellahelinaga
rahvast kirikusse õhtupalvu-
sele. Seetõttu on selles kavas ka
palju Prantsuse muusikat. Kõ-
lavad tuntud kaunikõlalised
palad nagu “Faure Pavaan” ja
“Satie gümnopeediad“.  Publi-

ku üllatuseks kõlab ka tuntud
prantsuse rahvalaul “Vaata
Jaaku...” . Mil moel töödeldud,
seda peab kohapeal kuulama.
Kavale lisab põnevust Raimo
Kangro ja Galina Grigorjeva
looming. Terje Terasmaalgi on
peale vibrafoni kaasas mitmeid
kellalaadseid pille nagu cam-
pane (kellad) ja kellamäng.
Kontsert ongi pigem kõlamüs-
tika rituaal.

Trio on andnud kontserte Nor-
ras, Taanis, Hollandis ja Soo-
mes. Mitmed kavas olevad teo-
sed kõlasid maikuus kontser-
direisil Inglismaal.

HELE TALLINN,
Jõgeva Linnavalitsuse

kultuuritöö peaspetsialist
776 6505

MTÜ Jõgevamaa Arenduskeskus
korraldab 8. juunil algusega kell 10

Jõgeva Kultuurikeskuse kammersaalis

Õppepäeval osalemine TASUTA.
Lektor jurist Jaanus Aun.

ERAMETSAOMANIKELE ÕPPEPÄEVA
teemal

METSANDUSLIK SEADUSANDLUS JA
TOETUSED ERAMETSANDUSELE.

Esmaspäev, 31. mai
16.00 Johannes Haava fotonäituse “Jõgeva linn õhust” ava-
mine Jõgeva Linnaraamatukogus. Näitus jääb avatuks juuni
lõpuni.
Teisipäev, 1. juuni
18.00 Jõgeva Linnavolikogu esimehe ja linnapea vastuvõtt linna
noorimatele kodanikele  Jõgeva Kultuurikeskuse suures saalis.
Kolmapäev, 2. juuni
15.00 Jõgeva Linnavolikogu esimehe ja linnapea vastuvõtt linna
eakamatele kodanikele  Jõgeva Kultuurikeskuse suures saalis.
Neljapäev, 3. juuni
15.00 Konkursi “Betti Alveri jälgedes” kokkuvõtete tegemine
Jõgeva Linnaraamatukogus.
15.00 Noorte üritus “Värvipidu” Piiri pargis – paint-pall ja
grafiti.
19.00 Disko Jõgeva Avatud Noortekeskuses.
20.30 Jõgeva Linna Teatri etendus “Kokakunst” Jõgeva Kul-
tuurikeskuses.
21.00 Ühislaulmine küünlavalgel “Looja kiituseks” Jõgeva kirik-
las.
Reede, 4. juuni
13.00 Ratastoolivõistlus “Tähe ratastoolisõit” Tähe tänaval.
21.00 Rahvakunstiõhtu “Las jääda ükski väike linn” Jõgeva
Kultuurikeskuse esisel platsil.
Laupäev, 5. juuni
08.30 Äratusmängud erinevates linnaosades.
09.00 Laada avamine Päästeameti platsil. Laat on avatud
9.00-16.00.
10.00 Sünnipäevatordi söömine ja hommikukohv Jõgeva Lin-
navalitsuse esisel platsil.
10.30 Tänavakorvpall Aia tänaval.
11.00 Kampaania “Majad värviküllaseks” pidulik avamine kul-
tuurikeskuse pargis, laval.
11.30 Jõgeva Linnavolikogu esimehe ja linnapea vastuvõtt kam-
paania “Majad värviküllaseks” korraldajatele ja parimatele
kampaanias osalenutele.
11.30 Lastepeo avamine.  “Onu Raivo jutupliiats” – Raivo Järvi
koos Jõgeva Kultuurikeskuse laulustuudio esinejatega kultuu-
rikeskuse pargis, laval.
12.30 Jõgeva Kunstikooli Avatud Stuudio nahkehistöö pro-
jektkursuse lõputööde näituse  “Läbides nahka” avamine Jõgeva
Kultuurikeskuse fuajees. Näitus jääb avatuks 13. juunini.
12.30 Lastepeo põhiosa – esinevad Kultuurikeskuse stuudiote
lapsed laval, kohal Pokumaa (13.00), Diana Lalli moeeten-
dus(13.30) ja tsirkus (14.00). Keerlevad karussellid, kavas batuu-
dihüpped pargis.
15.00 Esinevad Tallinna Vanalinna noored viiuldajad laval.
15.30 Lastepeo lõpuosa.
16.30 Esinevad Tallinna Vanalinna noored viiuldajad laval.
17.00 Noortepidu “Halloo, noortekas!” Madis Malk ja Priit Pe-
danik (raadio Uuno) laval
19.00 Sünnipäevapidu – Linnajuhtide ja külaliste tervitused,
nii mõnigi üllatus, tantsuks ansambel “Vanaviisi” ja DJ Dober-
man - Imre Mihhailov laval. Lõpetame peo kell 1.00.
Pühapäev, 6. juuni
11.00 Jumalateenistus armulauaga Jõgeva kiriklas.
12.30 Pidulik linna sünnipäeva lõpukontsert “Õhtukellad – Cam-
pane a sera”  Terje Terasmaa (vibrafon, kellamäng), Heiki Mätlik
(kitarr) ja Arvo Leibur (viiul) Jõgeva kiriklas.
14.00 Sõit Laiuse kalmistule Jõgeva Kultuurikeskuse eest.
15.30 Sõit Siimusti kalmistule Jõgeva Kultuurikeskuse eest.

 JÕGEVA LINN 66 SÜNNIPÄEVANÄDAL

JÄRGMINE JÕGEVA LINNALEHT ILMUB
19. JUUNIL.

TEEMAKS SUVI 2004 JÕGEVAL
JA JÕGEVA LINN 66.

Ootame TOITLUSTAJAID
Jõgeva linna SÜNNIPÄEVAPEOLE
5. juunil kultuurikeskuse pargis.

Info ja registreerimine kuni 27. maini
Jõgeva Linnavalitsuses Suur tn 5,

majandusspetsialist Aime Ründva, tel 776 6532,
e-post: aime@jogevalv.ee


